
      

      Rotterdam 16 januari 2024  

Beste Hans, 

 

 Stichting Cralingheroort reageert hierbij op de uitnodiging voor deelname aan de Omgevingstafel. 

 Het zal u niet verbazen dat Stichting Cralingheroort helemaal niet blij is met het besluit van de 

gemeenteraad op 21 december j.l. Ook de achterban van Cralingheroort heeft in diverse toonaarden 

aangegeven zich niet te kunnen vinden in het besluit. Duidelijk is dat bewoners de waarde van hun 

directe leefomgeving hoog inschatten en het een kortzichtig besluit vinden. Zij denken goed na over 

de toekomst voor hun kinderen en de belangen van een echte autoluwe stad. Daar past een brug met 

auto's niet in. 

 Stichting Cralingheroort blijft op het standpunt staan dat het besluitvormingsproces rond het 

voorkeursalternatief in september 2022 en in vervolg daarop het raadsbesluit voor het beschikbaar 

stellen van een financieringsplan in december 2023 ondermaats zijn geweest.  

 Cralingheroort constateert dat In het besluitvormingsproces sprake was van procedurele 

onvolkomenheden en intransparanties, waardoor het resultaat gebaseerd is op onzorgvuldigheden. 

 Het definitieve besluit over een Ontwerp-Ooeververbinding en de weg daar naar toe(Plan & 

Studiefase) is voor de Stichting de reden om te participeren aan de Omgevingstafel met in 

achtneming van onze mening dat een tunnel het best denkbare toekomstbestendige alternatief is 

voor een oeververbinding. 

 Wij vermelden daarbij dat de statuten van Stichting Cralingheroort geen ruimte bieden voor het 

nemen van enige verantwoordelijkheid voor het gekozen alternatief daar deze voorkeur niet in lijn 

is met haar doelstelling. Desalniettemin voelen wij een verantwoordelijkheid naar onze achterban 

en zijn wij bereid om onze ervaring en kennis van de leefomgeving (de Esch) in te brengen in de 

Omgevingstafel. 

Onder deze condities zal Ben van Rooij deelnemen aan de Omgevingstafel-vergadering van 6 

februari a.s.  

 Net zoals de BBV zal ook Stichting Cralingheroort haar standpunt vóór een tunnel met metro 

blijven uitdragen en is ze op geen enkele wijze verantwoordelijk voor of verdediger van een 

stadsbrug. 

  

namens stichting Cralingheroort 

Hanny Rennen, secretaris 

Ben van Rooij, voorzitter 


